



# COMMISSION SCOLAIRE EASTERN SHORES EASTERN SHORES SCHOOL BOARD

---

## PUBLIC NOTICE

Pursuant to Section 392 of the Education Act, PUBLIC NOTICE is hereby given that the Council of Commissioners of Eastern Shores School Board intends to adopt at the meeting of October 22, 2019 amendments to the following By-Law:

### **By-Law No. 2: Delegation of Power to the Director General**

A draft of the By-Law may be examined at the office of the Secretary General of Eastern Shores School Board, situated at 40 Mountsorrel Street, New Carlisle, Quebec.

Given at New Carlisle, Quebec this 19<sup>th</sup> day of September 2019.

Margaret-Ann Cooke  
Interim Secretary General

## AVIS PUBLIC

Conformément à l'article 392 de la Loi sur l'instruction publique, avis public est donné par la présente que la Commission scolaire Eastern Shores prévoit adopter, lors de la séance du conseil des commissaires du 22 octobre 2019, des modifications au règlement suivant :

### **Règlement no. 2 : Délégations de pouvoir au Directeur général**

Une copie de ce règlement est disponible au bureau de la secrétaire générale de la Commission scolaire sise au 40, rue Mountsorrel, New Carlisle, Québec.

Donné à New Carlisle, Québec de 19<sup>e</sup> jour de septembre 2019.

Margaret-Ann Cooke  
Secrétaire générale par intérim